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ROMÂNIA  
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 
 

 

 

 

 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 28.05.2021 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Cătălin-Florin Olar care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 120/2021 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 
luni. 

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri, conform apelului nominal făcut. (lipsesc 
dnul. consilier Sebastin-Alexandru Popa și dnul. consilier Robert-Răzvan Harabagiu). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Secretar General Militon 
Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 717/2021, iar proiectul ordinii de zi 
este menționat în anexa la aceasta. 

  
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică 

”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință și a d-nului Secretar General Militon 

Dănuţ Laslău, la sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în 
data de 29.04.2021 și 14.05.2021. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 14.05.2021, a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului 
Local.” 

 

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
Propun completarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 28 de pe 

proiectul ordinii de zi a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

1. Proiect de hotărâre nr.170/24.052021 privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de comodat nr. 31370/10/13.12.2002, cu modificările și completările ulterioare, încheiat 
între Municipiul Hunedoara şi societatea Parc Industrial S.R.L. având ca obiect 
folosința gratuită a terenului aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, 
pentru care societatea deţine legal titlul de parc industrial. 

 
2. Proiect de hotărâre nr.171/24.05.2021 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală Ordinară și 
Extraordinară a Acționarilor la Societatea APA PROD S.A.. 
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3. Proiect de hotărâre nr.172/24.05.2021 privind aprobarea abrogării unor poziții din 

Anexa la Hotărârea Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului 
bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu 
completările ulterioare, precum și completarea acesteia.” 

 
Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 

 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se 
află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu 
modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au 
obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la 
încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un 
folos material, astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

 
Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 

hotărâri aflate pe ordinea de zi?” 
 

D-nul Ciprian-Ștefan Palcău: 
„La punctul 2 de pe suplimentare, nu particip la vot.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „S-a consemnat.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
”Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor 

anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”.  
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr.139/12.05.2021 privind încheierea unui act adițional la contractul de 
închiriere nr. 289/39/25.06.2015, cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosința 
spațiului în suprafață de 1 mp, aflat în incinta Primăriei Municipiul Hunedoara, corp1, proprietatea 
Municipiului Hunedoara, în vederea instalării unor automate de băuturi calde și reci. 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 123/2021 se aprobă în unanimitate. (19 de voturi pentru ) 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre nr.140/12.05.2021 pentru modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului local nr. 
84/2021 privind organizarea Grupului de lucru în vederea identificării așezărilor informale, evaluării 
situației acestora și stabilirii măsurilor necesare, la nivelul municipiului Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 

 În urma exercitării votului secret al articolului menționat mai sus, domnul Militon 
Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și domnul Cătălin - Florin 
Olar - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de aplicația ”Zoom” cu 
voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”, pentru 
modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului local nr.84/2021 privind organizarea Grupului de lucru 
în vederea identificării așezărilor informale, evaluării situației acestora și stabilirii măsurilor 
necesare, la nivelul municipiului Hunedoara, în sensul înlocuirii  doamnei  Mariana  Suciu - șef 
birou - Biroul Registru Agricol, Aplicarea Legilor Fondului Funciar cu domnul Sergiu Coman – 

inspector - Biroul Registru Agricol, Aplicarea Legilor Fondului Funciar, domnul Sergiu Coman a 
obținut 19 voturi “pentru”.  

În urma acestor rezultate, doamna  Mariana  Suciu - șef birou - Biroul Registru 
Agricol, Aplicarea Legilor Fondului Funciar este înlocuită cu domnul Sergiu Coman – inspector - 
Biroul Registru Agricol, Aplicarea Legilor Fondului Funciar. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Specificăm că între timp a intrat și domnul Harabagiu. Întrucât domnul Palcău a 

anunțat că nu participă la dezbateri și la vot, sunt 19 voturi, inclusiv votul domnului Harabagiu.” 
 
Ulterior se revine asupra acestui vot (vezi punctul 3) 
La acest moment sunt prezenţi pe aplicaţia electronică Zoom, 20 consilieri locali. 
 
Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 124/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru ) 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 143/13.05.2021 privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 377/2020 privind reorganizarea Direcției de Asistență Socială a 
municipiului Hunedoara, serviciu public cu personalitate juridica din subordinea Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara. 

 
 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 
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adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Eu la punctul 2 de pe suplimentare, nu votez.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Da, așa am înțeles și eu. Ne întoarcem puțin la punctul 2. Domnul consilier Palcău a 

specificat că nu votează la punctul 2 de pe suplimentare, nu la punctul 2 de pe ordinea de zi. Asta 
înseamnă punctul 30.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Bun. Asta înseamnă că domnul Harabagiu nu a votat.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Domnul Harabagiu nu a votat pentru că a intrat după ce s-a intrat pe sistemul de 

vot.” 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Bun. Deci tot 19 voturi sunt, doar că este votul domnului Palcău, nu este votul 

domnului Harabagiu. Este în regulă?” 
 

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
  „Da” 
 

 D-nul Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Da.” 

  
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Bun. Se consemnează în procesul-verbal rezultatul corect al votului.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. (punctul 3). 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
D-nul Robert-Răzvan Harabagiu: 
„Bună ziua, îmi cer scuze. Am reușit să mă loghez?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„V-ați logat deja.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Da. Sunteți online domnule consilier.” 
 
Hotărârea nr. 125/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 146/13.05.2021 pentru aprobarea înființării gărzii la domiciliu în specialitate 
neonatologie  în cadrul Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
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Hotărârea nr. 126/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             

Proiect de hotărâre nr. 147/13.05.2021 pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr.44/2021 privind aprobarea structurii organizatorice a Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 127/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 148/13.05.2021 privind încheierea unui act adiţional la contractul nr. 
393/401/04.07.2018 cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect închirierea terenului 
în suprafaţă de 25 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Castelului nr. 1-3, Curtea exterioară a 
Castelului Corvinilor, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia 
amplasare chioşc pentru comerţ. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 128/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 149/13.05.2021 privind încetarea prin acordul părţilor a Contractului nr. 
267/450/04.08.2020, având ca obiect închirierea terenului în suprafaţă de 54 mp situat în Municipiul 
Hunedoara, str. 1 Decembrie 1918, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 71804 Hunedoara 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia parcare. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 129/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.152/17.05.20211 privind constatarea transmiterii dreptului de concesiune 
asupra terenului  în suprafaţă de 2.333 mp, situat în Parcul Industrial Hunedoara, aparținând 
domeniului privat al municipiului Hunedoara, înscris în CF. Hunedoara nr. 63680. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 130/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
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La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr.153/17.05.2021 privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
închiriere nr. 338/813/15.06.2017, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 131/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.156/19.05.2021 pentru constatarea anulării în parte a Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 441/2018 privind constatarea apartenenței la domeniul public 
al municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara, precum și modificarea 
elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin domeniului public al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 132/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.163/20.05.2021 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenție (DALI), pentru obiectivul de investiție „Amenajarea unui Centru de resurse pentru 
ocupare”. 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 133/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.164/20.05.2021 privind aprobarea documentației faza SF, DTAC, DTOE și a 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție „Amenajare spații urbane deschise 
de recreere și petrecere a timpului liber în municipiul Hunedoara” – Str. Loc. Hășdat, Nr. 89, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 134/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre nr.165/20.05.2021 privind aprobarea documentației faza SF, DTAC, DTOE și a 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție „Amenajare spații urbane deschise 
de recreere și petrecere a timpului liber în municipiul Hunedoara” – Str. Batiz, nr. fn, municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara. 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 135/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.166/20.05.2021 privind aprobarea documentației faza SF, DTAC,DTOE și a 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție „Amenajare spații urbane deschise 
de recreere și petrecere a timpului liber în municipiul Hunedoara” – Str. Rândunicii, Nr. 3, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 136/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.167/20.05.2021 privind aprobarea documentației faza SF, DTAC, DTOE și a 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție „Amenajare spații urbane deschise 
de recreere și petrecere a timpului liber în municipiul Hunedoara” – Str. Trandafirilor, nr. fn, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 137/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.138/12.05.2021 privind încetarea prin acordul părţilor a Contractului  de 
închiriere nr. 1105/06.08.2013 cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosința 
spațiului în suprafață de 90 mp, situat în Municipiul Hunedoara str. Zlaști, înscris în CF. nr. 1220 
Hunedoara, cu nr. topo 1220/4/3, aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 138/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 144/13.05.2021 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2021 al Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Vă rog domnule consilier Ionescu.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Aș dori să știu dacă pe Zoom este vreun reprezentant al lui Salubprest.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Din câte știu, da. Domnule Poanta?” 
 
Dnul. Poanta Marinel – director Salubprest: 
„Da. Prezent.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Da. Este domnul director Poanta și totodată ar trebui să fie și doamna Albu 

reprezentanta Primăriei cu privire la controlul societății.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Am văzut raportul de activitate. Aș dori să-l întreb ce măsuri se vor lua pentru 

eradicarea ambroziei din zonele verzi din municipiul Hunedoara și dacă a fost angajat specialist 
arboricol pentru toaletarea arborilor și stabilirea sănătății acestora.” 

 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Domnule consilier, nu vă auziți foarte bine. Dacă puteți să repetați întrebarea. Se 

face un pic de microfonie. V-aș ruga să repetați întrebarea.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Ce măsuri se vor lua pentru eradicarea ambroziei din zonele verzi ale municipiului 

Hunedoara? Și a doua întrebare, dacă a fost angajat un specialist arboricol pentru toaletările 
viitoare.” 

 

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Deci, prima întrebare am înțeles că este referitoare la ambrozie și a doua întrebare 

dacă avem specialist arboricol. Da?” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Da. ” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Vă rog, domnule director.” 
 
Dnul. Poanta Marinel – director Salubprest: 
„Nu se prea aude. Nu am înțeles exact.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Pe mine mă auziți?” 
 
Dnul. Poanta Marinel – director Salubprest: 
„Da. Acuma vă aud.”  
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Deci, prima întrebare era: ce măsuri s-au luat cu privire la eradicarea ambroziei? Și 

a doua întrebare era dacă aveți specialist arboricol la societate.” 
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Dnul. Poanta Marinel – director Salubprest: 
„Noi la societate nu avem, are Primăria un inginer privind toaletările. Iar ambrozia se 

cosește și încercăm să o menținem…” 
 
Datorită microfoniei, înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe opiniile 

exprimate de vorbitori.  
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Domnule consilier, ați auzit răspunsul domnului director?” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Da, am auzit. E insuficient să se cosească numai. Ce e asta?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Da, aș putea să completez că există și o comisie la nivelul Primăriei care are 

atribuțiuni în acest sens, și care sper și cred, că și le vor exercita aceste atribuțiuni cu privire la 
eradicarea ambroziei.” 

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Cred că este necesar angajarea unui specialist arboricol pentru că nu vreau să mai fie 

acele toaletări pe care….” 
 
Datorită microfoniei, înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe opiniile 

exprimate de vorbitori. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Societatea nu are acel specialist, nici nu este neapărat obligatorie să-l aibă, dar la 

nivelul Primăriei există un inginer care are pregătirea profesională și totodată din câte știu avem și 
un protocol încheiat cu cei de la parcul dendrologic Simeria.” 

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„…..dar dacă nu își face treaba cum trebuie, degeaba. În fine, mulțumesc.” 
 
Datorită microfoniei, înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe opiniile 

exprimate de vorbitori. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 139/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.154/18.05.2021 privind aprobarea situațiilor financiare întocmite la 
31.12.2020 de către societatea SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 140/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru ) 
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La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr.160/20.05.2021 privind aprobarea Raportului pentru numirile finale nr. 
33093/04.05.2021 al Comisiei de selecție desemnată prin Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 414/2020, a modificării și completării Actului Constitutiv la Societatea 
Salubprest Hunedoara S.R.L și desemnarea Consiliului de Administrație. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Da, domnule Gherman.” 
 
D-nul. Petre-Lucian Gherman: 
„Stimați colegi, în mai multe rânduri noi ne-am manifestat nemulțumirile vis – a - vis 

de managementul acestei societăți. De fiecare dată când a fost propusă prelungirea mandatului 
acestor administratori care la momentul respectiv erau interimari, ne-am opus, bineînțeles. Am 
încercat de mai multe ori când au fost prelungite mandatele să propunem și noi alți membrii 
considerând că ar fi mai potriviți și mai bine pregătiți pentru a desfășura această activitate, respectiv 
de conducere a acestei societăți. Bineînțeles că și astăzi ne vom opune aprobării acestui proiect de 
hotărâre. Vă mulțumesc. 

 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Este vot secret fiind vorba de persoane. O să vi-l exercitați cum considerați de 

cuviință.” 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
”Vă rog, domnule Vasile.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Mulțumesc. Domnule Viceprimar, domnule Secretar, stimați colegi. Dacă îmi 

permiteți domnule Viceprimar, aș dori să vă readuc aminte, într-o ședință anterioară, la toate 
numirile pe care le faceți dvs., mă rog, inițiatorul, ați promis că veți atașa și un C.V. să vedem ce 
anume recomandă aceea persoană și ce pregătire are, mă rog, ce aptitudini. M-am uitat în mod 
expres, nu am văzut C.V.-ul și aș vrea să vă rog dacă se poate pe viitor, totuși să atașăm și C.V. să 
vedem. Nu cunoaștem neapărat persoana, măcar din C.V. să ne putem forma o părere despre 
pregătirea acelei persoane. Mulțumesc.”  

 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Da. Acuma domnul consilier, haideți să vă explic puțin. A avut loc la această 

societate o procedură de selecție la care înscrierea era liberă. Putea să se înscrie absolut oricine. 
Dvs. mă gândesc că ați avut cunoștință de această procedură de selecție pentru că a fost publică. S-
au înscris anumite dosare, au fost selectate, au intrat într-o listă scurtă și de acolo au fost 
selecționați. Toată această procedură s-a desfășurat foarte transparent. Nu înțeleg care este problema 
pentru că acuma, nici măcar nu se mai pune problema unei numiri pe perioadă de 4 luni, de 2 luni. 
Nu înțeleg de ce nu s-au înscris alte persoane care doreau. Dacă doreau să se înscrie erau bineveniți. 
Se putea face acea procedură de selecție pentru toate persoanele și atunci aș fi înțeles un anumit 
comentariu sau nemulțumire din partea dvs.” 

 
D-nul Marian Vasile: 
„Dacă îmi permiteți. Nu contest această procedură. Era vorba doar de numirile, de 

persoanele care vor fi numite, indiferent că este punctul 19, 20 sau 21, de a atașa un C.V. să vedem 
ce anume recomandă aceea persoană, sau mă rog, ce trecut profesional are pentru aceea funcție. Eu 
vorbesc la modul general.” 
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D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Concursul îl recomandă, domnule consilier. ” 
 
D-nul Marian Vasile: 
 „Și dvs. ați promis într-o ședință anterioară că se va atașa și un C.V. la fiecare 

persoană numită pentru o funcție în Consiliul de administrație, mai țineți minte?”  
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Din câte cunosc, toate persoanele care și-au depus dosarele, au depus și C.V-ul.”  
 
D-nul Marian Vasile: 
 „Da, dar nu sunt și în proiectul de hotărâre.”  
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Cum să punem un C.V. în proiectul de hotărâre?” 
 
D-nul Marian Vasile: 
 „Asta era ideea. Vă mulțumim, de acuma, pe viitor dacă vreți să vorbiți cu 

departamentul juridic, să fie atașat un C.V., este minunat. Vă mulțumesc mult de înțelegere.” 
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Domnule consilier, pentru a lămuri problema. Nu trebuie să vorbească nimeni cu 

departamentul juridic, pentru ca departamentul juridic să-și facă treaba. Noi aprobăm un raport la 
ora actuală. Un raport în care sunt pe primele trei locuri cele trei persoane nominalizate. Acum, dacă 
dvs. în calitate de consilier doriți să aveți acces la toate documentele care au stat la baza emiterii 
acestui raport de către comisie este dreptul dvs., solicitați să vi se pună la dispoziție.” 

 
D-nul Marian Vasile: 
 „Da, mulțumesc domnule Secretar. Și dvs. vă readuc aminte, nu vorbesc doar în 

numele meu personal, vorbesc în numele și a altor consilieri care doresc să vadă un C.V..” 
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Nu știu dacă m-am făcut destul de înțeles. Noi aprobăm un raport. În spatele acelui 

raport, sunt sigur că trebuie să existe aceste documente la care dvs, sau colegii dvs. doresc să aibă 
acces.” 

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Și la care puteați avea acces și în comisii.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
 „Bun. Și ca modalitate pe viitor, să înțeleg că domnul Viceprimar doar a promis de 

dragul discuției și nu vom avea atașate C.V.-uri pe viitor la toate numirile.” 
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Pe viitor, în funcție de ceea ce vom vota. Dacă avem doar rapoarte, avem raportul 

iar dacă sunt numiri și se dorește și un C.V.... eu am zis că se poate pune la dispoziție C.V.-ul și toate 
documentele care stau la bază.” 

 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Eu am spus că vă pun la dispoziție toate documentele pe care le solicitați. 

Rapoartele de specialitate au un anumit format, nu putem pune aici toate actele și cu poze de familie 
și cu tot ce trebuie.”  

D-nul Marian Vasile: 
 „Da. Bun, am înțeles. Mulțumesc.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 
În urma exercitării votului secret al articolului menționat mai sus, domnul Militon 

Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și domnul Cătălin – Florin 
Olar - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de aplicația ”Zoom” cu 
voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”, privind 
desemnarea în baza selecției prealabile, ca administratori neexecutivi la Societatea Salubprest 
Hunedoara S.R.L. pentru un mandat de 4 ani, pe domnii Poanta Nelu-Marinel, Perța Emil-Cristian 

și Voina Alexandru – Dorian.   
Domnii amintiți anterior au obținut 14 voturi “pentru” și 6 voturi “împotrivă”. 
În urma acestor rezultate, administratorii neexecutivi ai societății  SALUBPREST 

HUNEDOARA SRL pentru un mandat de 4 ani, sunt domnii Poanta Nelu-Marinel, Perța Emil-

Cristian și Voina Alexandru – Dorian. 
 

 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 

În urma exercitării votului secret al articolului menționat mai sus, domnul Militon 
Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și domnul Cătălin – Florin 
Olar - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de aplicația ”Zoom” cu 
voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”, privind 
numirea în funcția de Președinte al Consiliului de Administrație al Societății Salubprest 
Hunedoara S.R.L., pentru o durată ce nu poate depăși durata mandatului, pe domnul Emil - 

Cristian Perța. 

Domnul Emil - Cristian Perța a obținut 14 voturi “pentru” și 6 voturi “împotrivă”. 

În urma acestor rezultate, Președintele Consiliului de Administrație al Societății 
Salubprest Hunedoara S.R.L., este domnul Emil - Cristian Perța. 
 

Hotărârea nr. 141/2021 se aprobă cu 14 voturi “pentru” (Florin Bolosin, Laura-

Valentina Borca-Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia-Traian Gherghina, Robert-

Răzvan Harabagiu, Sorin Ilea, Petru Muntean, Cătălin-Florin Olar, Ciprian-Ștefan Palcău, 

Mircea-Marcel Popa, Mihaela-Alina Predică, Bujor-Virgil Sevastru, Claudiu-Sorin Voinia) și 6 
voturi “împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, Mirabela-Laura Moga, Claudiu-

Ștefan Ionescu, Diana-Claudia Costa, Constantin Vâlceanu). 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.158/19.05.2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara in Adunarea Generala a Asociaților la Societatea 
PARC INDUSTRIAL SRL HUNEDOARA. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 142/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.169/20.05.2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara in Adunarea Generala a Asociaților la Societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA S.R.L. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
„Domnule Viceprimar, domnule Secretar nu voi participa la vot. Îmi cer scuze că am 

uitat să anunț la început.”  
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Se va consemna.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 143/2021 se aprobă în unanimitate. (19 de voturi pentru) 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.136/12.05.2021 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului 
în suprafaţă de 800 mp, situat în Peştişu Mare, Municipiul Hunedoara judeţul Hunedoara, înscris în 
CF Hunedoara nr. 72122, nr. cad. 72122, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, 
cu destinaţia de prestări servicii. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 144/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.137/12.05.2021 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului 
în suprafaţă de 82 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Ştrandului, judeţul Hunedoara, înscris în 
CF Hunedoara nr. 72065, nr. cad. 72065 aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, 
cu destinaţia de activităţi comerciale . 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 145/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru ) 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 150/14.05.2021 pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 115/2021 privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică 
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a terenului în suprafață de  3.837 mp situat în municipiul Hunedoara, Bd. Traian nr. 5  înscris în CF 
nr. 67146 Hunedoara, nr. cadastral 67146 aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara în 
vederea construirii unui complex comercial. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 

În urma exercitării votului secret al articolului menționat mai sus, domnul Militon 
Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și domnul Cătălin – Florin 
Olar - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de aplicația ”Zoom” cu 
voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”, privind 

aprobarea modificării şi completării art. 6 din cadrul Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 115/2021, având următorul conținut: 

 
     ”Art.6. – (1) Numeşte comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la licitaţia 
pentru concesionarea terenului menționat la art.2 în următoarea componență: 
-  Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu– preşedinte; 

-  Sorin Ilea  – consilier local – membru; 
-  Iulica Dorina Moise- șef Birou urbanism – membru; 
-  Violeta Cercelaru – consilier -Compartiment Inventar  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări –    membru; 

-  Cosmin Adrian Herban – consilier juridic Compartiment Juridic – membru; 
-  Adriana Carla Ița Bistrian- șef Serviciu Buget, finanțe, contabilitate- membru; 
- Angela-Tania Drăgan- Șef Birou CESPFJ serviciului Fiscal Municipal Hunedoara-membru; 
-  Estera Pintilie - consilier  – Birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări - secretar în cadrul 
comisiei. 
 
      (2) Numeşte supleanții pentru comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la 
licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2, după cum urmează: 
-  Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
-  Ciprian Ștefan Palcău - consilier local – membru supleant; 
-  Cristina Marinela Popa -inspector birou urbanism-membru supleant; 
-  Violeta Rusu – consilier Compartiment Inventar - membru supleant; 
- Carmen Nicorici- inspector birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări - membru supleant;  
-  Adina Deryi – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
-  Adina Marincescu – şef serviciu – Colectare creanțe, executări silite – membru supleant; 
- Robert Lucian Paliu - inspector- Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant; 
- Ramona Loredana Rădulescu – inspector - Birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări  - 
secretar supleant, membrii comisiei de evaluare, respectiv membrii supleanți ai comisiei au obținut  
20 voturi “pentru”. 

În urma acestor rezultate, comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse 
la licitaţia pentru concesionarea prin licitaţie publică a terenului în suprafață de  3.837 mp  situat 
în municipiul Hunedoara, Bd. Traian nr. 5  înscris în CF nr. 67146 Hunedoara, nr. cadastral 67146 
aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara în vederea construirii unui complex comercial, 
este următoarea: 
-  Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu– preşedinte; 

-  Sorin Ilea  – consilier local – membru; 
-  Iulica Dorina Moise - șef Birou urbanism – membru; 
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-  Violeta Cercelaru – consilier - Compartiment Inventar  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări –    membru; 

-  Cosmin Adrian Herban – consilier juridic Compartiment Juridic – membru; 
-  Adriana Carla Ița Bistrian - șef Serviciu Buget, finanțe, contabilitate- membru; 
- Angela-Tania Drăgan - Șef Birou CESPFJ serviciului Fiscal Municipal Hunedoara-membru; 
-  Estera Pintilie - consilier  – Birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări - secretar în cadrul 
comisiei. 

Totodată, în urma rezultatelor supleanții pentru comisia de evaluare în vederea 
evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, sunt 
următorii:  
-  Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
-  Ciprian Ștefan Palcău - consilier local – membru supleant; 
-  Cristina Marinela Popa -inspector birou urbanism-membru supleant; 
-  Violeta Rusu – consilier Compartiment Inventar - membru supleant; 
- Carmen Nicorici- inspector birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări - membru supleant;  
-  Adina Deryi – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
-  Adina Marincescu – şef serviciu – Colectare creanțe, executări silite – membru supleant; 
- Robert Lucian Paliu - inspector- Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant; 
- Ramona Loredana Rădulescu – inspector - Birou Concesiuni, Închirieri, Privatizare, Parcări. 

Hotărârea nr. 146/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.151/17.05.2021 privind aprobarea plății cotizației pentru anul 2021 a 
Municipiului Hunedoara în calitate de membru al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară   
„Sistemul Integrat  de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 147/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru ) 

 
La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 133/04.05.2021 privind instituirea taxei speciale de salubrizare pentru 
utilizatorii casnici și non-casnici beneficiari ai serviciului de salubrizare care nu au încheiat contract 
de salubrizare și aprobarea Regulamentului de instituire, stabilire, aplicare, încasare şi administrare 
a taxei speciale de salubrizare în municipiul Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Există un amendament, în sensul că a intervenit o eroare și era trecut și cuvântul 

”retroactiv” și nu prea este în regulă. Este mai bine să scoatem acel cuvânt și o rog pe doamna 
consilier Borca să citească amendamentul.” 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 

D-na Laura-Valentina Borca Lucan: 
„Având în vedere normele de tehnică legislativă propun următorul amendament la 

anexa proiectului de hotărâre –Regulamentul, art. 8 textul inițial suna în felul următor:  
Taxa specială va fi datorată retroactiv pentru perioada de când persoanele fizice și 

juridice au fost depistate fără contract. 



16 
 

Textul propus prin amendament: 
Taxa specială va fi datorată pentru perioada de când persoanele fizice și juridice au 

fost depistate fără contract. 
Practic se elimină cuvântul ”retroactiv”. Mulțumesc. 
  
Se supune la vot amendamentul care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 148/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru) 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.168/20.05.2021 privind aprobarea fondului anual alocat din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public, precum şi a Programului 
local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit de interes general pe anul 2021. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Aș avea un amendament stimați colegi, dacă mi se permite. Știu că întotdeauna 

religia a fost un subiect delicat și partidele mari se feresc să ia decizii care ar putea să conducă la 
pierderea unor voturi. Dar din punctul meu de vedere consider că un oraș are mai multă nevoie de 
bani pentru cultură, pentru sport și pentru tineret decât are nevoie pentru culte religioase care oricum 
sunt finanțate din banii statului, din donații și sunt și autofinanțate. Așa cum știți, în toate țările 
Uniunii Europene, cultele recunoscute de stat și înregistrate beneficiază de cel puțin toate avantajele 
de care beneficiază ONG-urile, organizațiile non-profit. Adică nu se percep taxe, nu se percep 
impozite, veniturile realizate din activități lucrative nu sunt impozitate, ș.a.m.d.. În România Legea 
489/206 prevede că în general cheltuielile pentru întreținerea cultelor se vor acoperi din venituri 
proprii sau susținerea financiară a cultelor se realizează în primul rând prin intermediul 
Secretariatului de Stat pentru Culte. 

Așadar, amendamentul meu sună în felul următor”. 
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Dacă îmi permiteți, doamna consilier, înainte de a depune amendamentul, vreau să 

vă reamintesc că, conform Regulamentului aveți obligativitatea de a-l depune în comisie. Acum 
puteți să-l depuneți doar cu acordul inițiatorului și să-l supunem la vot.” 

 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
 „Asta am spus, sper să mi se aprobe să depun amendamentul.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Dacă îmi permiteți o precizare. Inițiatorul este domnul Primar Dan Bobouțanu. 

Domnul Primar Dan Bobouțanu nu este la această ședință de Consiliu Local prezent, prin urmare nu 
poate să-și exprime acordul vis – a - vis de amendamentul dvs. ” 

 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
 „Am înțeles. Ideea mea era să dăm puțin mai mulți bani pentru cultură, pentru tineret 

și pentru sport, pentru că de asta are nevoie Hunedoara fiind un oraș aproape mort. Noi avem nevoie 
de locuri de muncă, avem nevoie să investim în tinerii hunedoreni și nu mi se pare normal să 
primească cultele religioase 150.000 lei iar tinerii din oraș să primească 50.000 lei. Mulțumesc mult 
pentru amabilitate.” 
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D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Aș vrea să fac o remarcă aici. Noi am defalcat aceste sume, cultură, tineret și sport 

dar ele practic merg per ansamblu. Dar dacă ne uităm acolo sunt alocați 270.000 lei, iar  pentru culte 
religioase 150.000. Din punctul meu de vedere dacă îmi permiteți remarca și cultele religioase fac 
parte din cultură. Iar încă o problemă, aceste estimări, sau mă rog, aceste sume pe care le propunem, 
sunt propuse și ca experiența anilor anteriori, referitor la solicitările care s-au făcut Primăriei 
Hunedoara. Dar, oricum amendamentul dvs. nu cred că poate fi susținut, nefiind domnul Primar aici 
ca să fie de acord.” 

 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Doamna consilier a înțeles. Trecem mai departe.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 149/2021 se aprobă cu 18 voturi „pentru”( (Florin Bolosin, Laura-

Valentina Borca-Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia-Traian Gherghina, Robert-Răzvan 
Harabagiu, Sorin Ilea, Petru Muntean, Cătălin-Florin Olar, Ciprian-Ștefan Palcău, Mircea-Marcel 
Popa, Mihaela-Alina Predică, Bujor-Virgil Sevastru, Claudiu-Sorin Voinia, Petre-Lucian Gherman, 
Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Constantin Vâlceanu ), 1 vot „împotrivă” (Miabela-Laura 
Moga), 1 vot „abținere”(Claudiu-Ștefan Ionescu). 

 
La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 132/27.04.2021 privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile 
sociale administrate și finanțate din bugetul Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru 
anul 2021. 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 150/2021 se aprobă cu 19 voturi „pentru”( (Florin Bolosin, Laura-

Valentina Borca-Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia-Traian Gherghina, Robert-Răzvan 
Harabagiu, Sorin Ilea, Petru Muntean, Cătălin-Florin Olar, Ciprian-Ștefan Palcău, Mircea-Marcel 
Popa, Mihaela-Alina Predică, Bujor-Virgil Sevastru, Claudiu-Sorin Voinia, Petre-Lucian Gherman, 
Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Constantin Vâlceanu, Claudiu-Ștefan Ionescu ), 1 vot 
„împotrivă” (Miabela-Laura Moga). 

 
La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.170/24.052021 privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat 
nr. 31370/10/13.12.2002, cu modificările și completările ulterioare, încheiat între Municipiul 
Hunedoara şi societatea Parc Industrial S.R.L. având ca obiect folosința gratuită a terenului 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, pentru care societatea deţine legal titlul de 
parc industrial. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 151/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru ) 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 171/24.05.2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală Ordinară și Extraordinară a Acționarilor la 



18 
 

Societatea APA PROD S.A. 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Totodată, să înțeleg că pentru acest proiect domnule Palcău, nu participați la vot.” 
 
Dnul Ciprian - Ștefan Palcău: 
”Da.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 152/2021 se aprobă în unanimitate. (19  de voturi pentru) 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.172/24.05.2021 privind aprobarea abrogării unor poziții din Anexa la 
Hotărârea Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care 
alcătuiesc domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare, precum și 
completarea acesteia. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 153/2021 se aprobă în unanimitate. (20 de voturi pentru ) 
 
La punctul 32 al ordinii de zi. Diverse 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Doamna Moga, aveți cuvântul.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Domnule Viceprimar, domnule Secretar, stimați colegi, sunt câteva puncte pe care aș 

vrea să le discut astăzi cu dumneavoastră în ședință și o să vă rog să aveți puțină răbdare cu mine 
pentru că o să vă rețin atenția preț de câteva minute.  

Primul punct. Doamna Cornelia Chiriac hunedoreancă, mi-a trimis câteva poze de pe 
strada Morii din Hunedoara, unde pietrișul de pe stradă nu mai există. Vorbim de o stradă 
neasfaltată, așa cum sunt foarte multe din zona respectivă. Vă citesc ce mi-a scris doamna Chiriac: 
”aceasta este strada Morii, încă așteptăm să fie asfaltată sau cel puțin să se mai aducă o 
basculantă de pietriș. Puteți să-l informați pe domnul Primar, că și noi plătim taxe și impozite și ne 
distrugem mașinile. Așa nu se mai poate.” Deci, acesta ar fi primul punct.” 

 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Auziți, propuneți să răspundem punctual sau să le prezentați pe toate și să vă 

răspundem la final?” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Puteți să-mi răspundeți punctual. Este mai simplu așa.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Nu este singura sesizare de pe strada Morilor. Noi acolo tot intervenim dar știți ce se 

întâmplă? În condițiile acestea în care a fost tot ploaie și terenul a fost alunecos și într-adevăr strada 
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nefiind asfaltată, la ora aceasta nu se poate intervenii nici măcar cu piatră. Așteptăm să se refacă 
puțin vremea și știu strada Morii, vom intervenii acolo, vom pune niște pietriș, dar în momentul 
acesta fiind foarte mare umezeală și drumul fiind îmbibat cu apă, punem pietrișul degeaba la ora 
aceasta. Dar am reținut sesizarea dumneavoastră, o adresez Direcției Tehnice și vom intervenii.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Mulțumesc, domnule Viceprimar. 
Punctul 2. În aceeași ordine de idei, am studiat planul Primăriei de asfaltare și am fost 

neplăcut surprinsă să văd că OM-ul mic, cartierul OM-ul mic, nu a fost prins nici de această dată în 
proiect în ceea ce privește asfaltarea străzilor. Mai mult decât atât, cartierul acesta a rămas un fel de 
enclavă, întrucât asfaltările se termină întotdeauna acolo. Sunt foarte mulți hunedoreni din zonă care 
mi se plâng de foarte multe lucruri, nu doar de felul în care arată străzile și știu că probabil acest 
cartier nu este o prioritate pentru administrația actuală, deși și acolo, domnule Viceprimar, PSD-ul a 
avut cele mai multe voturi. Știu și că numărul de locuitori din întregul cartier este aproximativ egal 
cu cel dintr-ul bloc turn din Micro 5 sau din Micro 7, unde se lucrează intens la asfaltări, la 
anvelopări, la spații de joacă și așa mai departe, însă la fel ca și la primul punct, și locuitorii acestui 
cartier plătesc taxe și impozite și trebuie tratați cu aceiași atenție și cu același respect. Vorbim de 
niște străzi care nu au fost asfaltate de zeci de ani și sunt pline de gropi. Asociația de proprietari a 
trimis nenumărate sesizări cu problemele din cartier și toate au fost ignorate până acum și mă întreb 
de ce.  

Pe lângă problema străzilor pline de gropi, mai sunt și multe alte probleme. Mai sunt 
copaci foarte bătrâni acolo, netoaletați care stau să cadă. Parcurile din cartier, de exemplu parcul de 
la Liceul de Informatică sau parcul din Potcoavă, sunt lăsate de izbeliște. Scările de la BCR sunt 
distruse și sunt un pericol pentru cei care se încumetă să le urce sau să le coboare. În tot cartierul nu 
există un loc de joacă, deși evident, sunt copii și acolo. Lipsesc locurile de parcare, străzile și așa 
înguste sunt sufocate de mașini și lista mea ar putea continua. 

Aș vrea să știu ce are de gând să facă Primăria cu acest cartier care așa cum v-am 
spus, de cel puțin 2, 3 mandate a fost complet ignorat de administrația locală. Mulțumesc.” 

 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Acum după cum știți, în Municipiul Hunedoara există un proiect, iar asfaltarea se 

face etapizat și amenajarea zonelor se face etapizat. Toate zonele sunt foarte importante, dar nu se 
poate intervenii deodată peste tot. Cu siguranță și acest cartier va fi toaletat, acum suntem inundați 
de vegetație, tundem cu toți oamenii pe care îi avem, tundem iarba peste tot, încercăm să toaletăm, 
este vremea pe care o vedeți și dumneavoastră, se ajunge și la acest cartier. Din punct de vedere al 
asfaltării, asta v-aș ruga frumos, pentru detalii să adresați o întrebare Direcției Tehnice, pentru că nu 
am în față acea etapizare și vi se va răspunde exact când se va intervenii.  

Iar din punct de vedere al voturilor PSD, să știți că a luat în tot orașul voturi PSD-ul, 
nu numai acolo.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Da. Asta voiam să subliniez, că și acolo PSD-ul a luat cele mai multe voturi.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Sunt de acord cu dumneavoastră, dar după cum știți, suprafața Municipiului 

Hunedoara este o suprafață destul de mare și nu se poate intervenii instant, peste tot. Se intervine 
etapizat. Faceți o adresă și o să vă lămuriți cu privire la planul de intervenție.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Ce aș vrea să vă rog, dacă tot nu se va face o asfaltare ”ca lumea” și sunt convinsă 

că nu se va face în curând pentru că este vorba de mulți bani, aș vrea să vă rog măcar să încercați să 
acoperiți gropile din asfalt pentru că efectiv nu se mai poate circula pe foarte multe din aceste străzi. 
Cred că nu este un cost foarte mare pentru Primăria Hunedoara, să trimită o mașină cu un tăvălug și 
să acopere într-o zi gropile din OM. Mulțumesc.” 
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Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Vă rog, următoarea.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Punctul 3. În data de 07 Mai, a apărut în mediul online pe grupul de Inițiativă Civică 

a domnului Sebastian Bârgău, un grup pe care am convingerea că-l știți foarte bine fiindcă este 
grupul de propagandă al PSD-ului local și mai cu seamă a domnului Primar, o postare absolut 
abjectă și mincinoasă în care Primăria Hunedoara a primit ”tag”. Mai pe românește, a fost 
etichetată.” Înțeleg că pagina de facebook a Primăriei este administrată de soția domnului Bârgău, 
doamna Denisa Bârgău, fosta consilieră personală a domnului Bobouțanu și actualmente angajată în 
cadrul Primăriei Hunedoara la Biroul Comunicare.  

În acea postare domnule Viceprimar, pe lângă insultele grotești pe care acest individ 
mi le aduce și o face constant, cu exactitatea unui ceas elvețian dacă vreți, de fiecare dată când 
îndrăznesc să spun ceva  sau să scriu ceva despre activitatea Primarului, întrucât nu mi-aș permite să 
fac atacuri la persoană sau să mă leg de viața privată a nimănui, stimabilul domn Bârgău spune așa, 
și o să citez ca să înțelegeți despre ce este vorba: ”spaima maionezei și a shawarmei cu de toate din 
Hunedoara, a crezut că face rahatul praf și nu l-a făcut, doar l-a mâncat”… îmi cer scuze, acesta 
este limbajul acestui individ, nu al meu…”de unde și gabaritul de hipopotam obez, pe care îl deține. 
Individa cu pricina, neam de șpagă….” atenție, pe lângă faptul că mă jignește pe mine, îi jignește pe 
părinții mei, pe doi oameni foarte cunoscuți în oraș, doi oameni care sunt apreciați pentru 
moralitatea lor și pentru faptul că și-au exercitat întotdeauna meseria exemplar și asta de zeci de ani, 
mama mea, pentru cei care nu știu, este cel mai vechi psiholog din Hunedoara. Deci, ”această 
individă cu pretenții de prințesă cu pedigree, a aflat că Garda de Mediu a obligat Primăria 
Hunedoara să ecologizeze o zonă și ce să vezi? A apucat-o pe ea hărnicia, ea care face mișcare 
doar când se apleacă după un cartof prăjit care îi cade din cioc pe jos, și a zis că ”hai este rost de 
capital electoral””. 

 Nu știu dacă dumneavoastră sau domnul Primar ați văzut această postare, însă în 
mod cert departamentul unde lucrează soția acestui individ, sigur a văzut-o și nu a luat nici o măsură 
pentru a se delimita de minciunile și de mizeriile scrise de el. De ce spun ”minciuni”? Pentru că sunt 
convinsă că știți că nu există nici o sesizare a Gărzii de Mediu trimisă recent către Primăria 
Hunedoara, în care să se facă referire punctual la acea zonă și dacă există această sesizare, deși șeful 
Gărzii de Mediu m-a asigurat că nu există o sesizare pentru zona Aleea Porcilor, colonia de lângă 
Halda de Zgură, o să vă rog să mi-o puneți și mie la dispoziție, și atunci vă întreb domnule Primar, 
de ce tolerează Primăria Hunedoara postările de genul acesta scrise de acest individ și de ce este 
părtașă la niște postări abjecte și mincinoase? Nu ar fi fost normal să i se atragă atenția? Lăsați-mă 
să termin și după aceea discutăm.” 

 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Cu toată stima, v-aș ruga frumos. În ședința de Consiliu Local se discută interese 

generale ale cetățenilor, acum eu știu că am fost avocat, dar nu aș putea să angajez cauza 
dumneavoastră. Este o problemă personală.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Este vorba despre Instituția Primăriei. Nu este o problemă personală, este vorba 

despre Instituția Primăriei care a fost atrasă în această mizerie și care tacit a acceptat să fie părtașă la 
mizeriile pe care acest individ le debitează.”  

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane, înregistrarea audio nu poate 

reda cu acurateţe opiniile exprimate de vorbitori.  
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Acestea sunt speculațiile dumneavoastră. Acum, pe mine personal nu mă prea 

pasionează…”  
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de vorbitori. 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Nu sunt speculațiile mele. În momentul în care cineva te etichetează, domnule 

Viceprimar, vezi postarea da? Nu este vorba de viața personală. Ascultați-mă. În momentul în care 
cineva etichetează Primăria….” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane, înregistrarea audio nu poate 

reda cu acurateţe opiniile exprimate de vorbitori..  
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Nici viața dumneavoastră personală, nici ce consumați, chiar nu mă interesează 

aceste aspecte. V-aș ruga frumos, dacă vă simțiți atacată sau nemulțumită sesizați organele în drept. 
Primăria Hunedoara nu poate să intervină în conflictul dumneavoastră personal pentru că cineva v-a 
spus cât mâncați sau ce mâncați sau pe unde umblați.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Nu ați înțeles. Nu este vorba de conflictul meu personal, este vorba de faptul că 

Primăria Hunedoara a fost etichetată într-o postare mincinoasă legată de faptul că eu aș fi știut că 
Garda de Mediu a trimis o sesizare privind ecologizarea zonei Haldei de Zgură, lucru absolut 
neadevărat iar Primăria Hunedoara în loc să dezmintă această mizerie și în loc să se dezică de 
porcăriile scrise de acest individ, nu a făcut decât să tacă și să lase acea postare acolo, iar asta pentru 
Primăria Hunedoara este….” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane, înregistrarea audio nu poate 

reda cu acurateţe opiniile exprimate de vorbitori. 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Haideți să vă spun. Sunt o grămadă de afirmații, părerea mea, calomnioase în acest 

Municipiu din toate părțile și pe toate ulițele și pe toate postările.  
Primăria Hunedoara nu trebuie să analizeze toate acestea și să se delimiteze ba de ăla, 

ba de ăla…Sunteți în mediu privat, v-ați asumat, aveți posibilitățile legale să faceți ce credeți 
dumneavoastră de cuviință, acum vreți să știe tot Consiliul Local postările dumneavoastră pe care le 
aveți cu nu știu ce persoană? Nu mi se pare că …” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Eu nu am nici o postare.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Doamna consilier, dacă aveți o solicitare punctuală, vă rog să o formulați.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Solicitarea mea este, ca Primăria Hunedoara să fie mai atentă la etichetările care i se 

fac pe facebook și mai ales la etichetările care se fac pe grupul acestui individ. Se pare că lucrează 
în tandem cu soția lui care în timpul serviciului se ”hăhăie” și dă like-uri la postările pe care le 
scrie.” 

Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Am înțeles. Primăria Hunedoara o să vă protejeze de acum și o să fie atentă la 

acuzațiile care vi se vor aduce. Da, altceva dacă mai aveți.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Nu. Primăria Hunedoara trebuie să se protejeze pe ea. Pentru că în felul acesta nu 

face decât să ia palme și să fie văzută într-un fel în care nu ar trebui să fie văzută o instituție.” 
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Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Mie îmi pare rău că dumneavoastră ați nimerit în acest conflict și generați toată 

problema aceasta. Altceva.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Și mie să știți că îmi pare rău, pentru că nu am atacat pe nimeni personal, dar se pare 

că de fiecare dată când fac o postare legată de activitatea Primarului sau știți cum este în politică, că 
nu poți să fi de acord întotdeauna cu toată lumea, când Primarul sau când dumneavoastră veniți cu o 
propunere care este ok și este de interes pentru cetățeni și pe care o accept, o votez dar când nu sunt 
de acord cu ceva, nu pot să spun…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane, înregistrarea audio nu poate 

reda cu acurateţe opiniile exprimate de vorbitori. 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Mi se pare o problemă personală pe care părerea mea este că ar trebui să v-o 

rezolvați personal. Vă rog, dacă mai aveți…. Doamna consilier nu vreau să mai lungim această 
ședință de Consiliu pe o postare pe facebook prin care ni s-a expus dieta dumneavoastră….vă rog 
frumos, dacă mai aveți altceva….” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Problema este a Instituției, nu a mea personală. Problema mea personală, mi-o voi 

rezolva cu acest individ în Instanță.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Vă urez succes.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă îmi permiteți, ca să punem capăt acestei discuții. Este regretabil orice jignire 

care se petrece în mediul online sau în orice mediu. S-a consemnat ceea ce ați spus dumneavoastră, 
vom analiza din punct de vedere juridic implicațiile Primăriei dacă sunt sau dacă nu sunt și o să 
primiți un răspuns în scris.” 

 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Altceva, dacă mai aveți.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Mulțumesc, nu.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Vă rog, domnule Ionescu.” 
 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”O să mă axez pe anvelopările din Municipiul Hunedoara. Mulți cetățeni s-au plâns 

de modul deficitar al anvelopărilor la unele blocuri, nu la toate. Personal am constatat deficiențe 
vizibile la unele blocuri, în special pe strada Trandafirilor. Am aflat că s-au subcontractat unele 
lucrări, că au fost muncitori neplătiți care au plecat, a venit și ITM-ul, au abandonat lucrul de acolo 
și i-au găsit fără cărți de muncă.  

Am aflat că la blocul K 1, s-a furat acoperișul de tablă de către muncitori. Nu știu ce 
s-a întâmplat și ce se va rezolva. Am aflat că plouă la ultimul etaj, unele apartamente nu au 
termopanul pus, sunt fără geamuri. Aș dori să știu cine verifică din cadrul Primăriei aceste lucrări și 
pe Dirigintele de șantier, dacă există persoana.” 
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Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Domnule consilier, acum dacă mă întrebați punctual, nu aș putea să vă răspund în 

acest moment. Faceți vă rog frumos o adresă în scris. S-a consemnat și vă răspundem. Vă rog, se 
consemnează și o să vă răspundem. Nu știu exact, că sunt mai multe șantiere, sunt mai mulți 
Diriginți și nu știu să vă spun acum.” 

 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Numai puțin. Dacă există, la ședința următoare ordinară, să vină să ne prezinte 

situația și dacă se pune în discuție nerecepționarea unor lucrări.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”O să primiți răspuns, bine?” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Se consemnează și la ședința următoare o să fie prezentă persoana și ne vom edifica 

asupra situației prezentate de dumneavoastră.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Rugămintea mea ar fi, să fiți punctual pentru că sunt mai mulți Diriginți de șantier și 

nu putem să-i chemăm pe toți. Rugămintea mea ar fi, să fiți punctual cu privire la lucrările unde ați 
auzit că există nemulțumiri ca să nu chemăm aici toți Diriginții de șantier din oraș.” 

 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Nu trebuie să chemați Diriginții. Persoana responsabilă din cadrul Primăriei.” 
  
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Am reținut.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”O să fie prezentă, de la Direcția Tehnică.” 
 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Mulțumesc. La punctul 2. Pentru ședința ordinară viitoare îl invit și îl rog pe domnul 

Primar să prezinte Raportul de activitate pe șase luni, în special cu privire la gradul de realizare al 
proiectelor asumate. Sunt șase luni și ar trebui să știm și noi ce s-a făcut și ce nu s-a făcut în 
Hunedoara. Că am văzut multe proiecte pe o scrisoare.” 

 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Da, altă solicitare?” 
 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Atât, mulțumesc.” 
 
Dnul Cătălin – Florin Olar: 
”Vă mulțumesc și eu. Dacă nu mai sunt înscrieri la cuvânt, declar ședința închisă.”                                  
                       

      PREŞEDINTE,                                                         SECRETAR GENERAL,                           
              Cătălin-Florin Olar                                                        Militon Dănuț  Laslău      
 
 
 
 
Întocmit, 
Teodora Mălai 
Larisa Giurca 


